



# Verslag

## **Aanwezig**

Ben Haerkens  
Jan Hermans  
Lion Demarteau  
Jac. Lemmens

## **Afwezig, met afmelding**

—

## **Afschrift Archief**

## **Agenda**

- 1 Opening.
- 2 Verslag vorige vergadering d.d 8 juni
- 3 Binnengekomen en uitgaande stukken.
- 4 Vervolg toekomst kerkgebouw
- 5 Bezorging federatieblad → nieuw schooljaar en Nattenhoven
- 6 Afwerking border aan Bornerweg en groenonderhoud rond kerkgebouw
- 7 Informatie vanuit het Federatiebestuur
- 8 Actiepunten, activiteitenkalender en besluitenlijst
- 9 Rondvraag
- 10 Sluiting

## **Datum**

27 juli 2020

## **Onderwerp**

Vergadering Parochiecomité

**Locatie** Ben Haerkens

### **1. Opening en vaststellen agenda**

Ben Haerkens opent de vergadering met een woord van welkom.  
De agenda wordt zonder wijzigingen vastgesteld.

### **2. - Verslag vergadering 8 juni j.l.**

Er worden geen op- of aanmerkingen op het verslag gemaakt.

### **3. Binnengekomen en uitgaande stukken**

#### Binnengekomen stukken

#### Uitgaande stukken :

Email aan Dorpsplatform n.a.v. zijn brief.

### **4. Bezorging federatieblad → nieuw schooljaar en Nattenhoven**

Jan Hermans zegt dat we het moeilijk wordt om het federatieblad bezorgd te krijgen.  
De medewerking op school is momenteel niet goed. De leerkrachten mogen blijkbaar geen acties ondernemen om leerlingen te bewegen zich op te geven voor de bezorging in het nieuwe schooljaar.  
Ben zegt dat mw. Gerda Stipsen benaderd zou kunnen worden omdat zij vorig jaar gemeld had dit te willen doen.

Lukt dit niet dan probeert Jan om de telefoonnummers van de leerkrachten van groep 7 en 8 aan de weet te komen. Hij wil hun dan bellen en vragen of zij alsnog ons kunnen helpen. Tevens zal Jan Ger Theelen bellen hoe men in Grevenbicht mee omgaat.

Tevens wordt er een oproep in het Obbichtse gedeelte van het federatieblad geplaatst.

T.a.v. de bezorging van 20 exemplaren in Nattenhoven wordt afgesproken dat Jan een briefje bijvoegd met de vraag of men nog prijsstelt op het blad. Wil men het blad niet meer ontvangen of geeft men geen reactie, dan wordt het blad niet meer bezorgd.

### **5. Afwerking border aan Bornerweg en groenonderhoud rond kerkgebouw**

Jac. en Lion hebben met machinaal geweld de border schoon gemaakt. De vraag ligt voor hoe we deze nu gaan afwerken. Gras zaaien, boomschors poneren zijn geen opties. Na enige discussie wordt

besloten om worteldoek en kiezel aan te brengen. Er zal door Lion een planning worden gemaakt over het aanbrengen van het worteldoek en de kiezel.

Vervolgens wordt nog gesproken over de werkzaamheden van Han Coenen (Pasahaco). Men constateert dat hij onvoldoende presteert voor de prijs die hij volgens contract in rekening brengt. Lion is al doende met Han Coenen om het contract te beëindigen en nieuwe hoverniers te benaderen om offerte uit te brengen.

## **6. Informatie vanuit federatiebestuur**

Op 27 mei heeft het FB vergaderd over het coronaprotocol en de financiën. Jan van de Geer is bezig met een halfjaarlijks (gesolideerd) overzicht over de stand van zaken. De verwachting is niet positief. Ook voor onze parochie zullen de cijfers niet tot tevredenheid stemmen. Er zullen in de loop van het jaar nog kosten gemaakt moeten worden bv. de verwarming. Jac. merkt op dat wanneer er besloten wordt tot fusie van de vijf parochies we in Obbicht we tijdig moeten zorgen dat onze gebouwen etc. in orde zijn.

## **7. Actiepuntenlijst, activiteitenkalender en besluitenlijst**

Betreffende lijsten worden op hun actualiteit bekeken en daar waar nodig aangepast.

### Actiepuntenlijst

Geen bijzonderheden. Zie lijst. Het jaarlijks etentje zal worden verschoven naar 2021.

### Activiteitenkalender

Geen bijzonderheden. Ben en Jan zullen op termijn de grafrechtenregistratie bij- en afwerken. Dat zal na de vakantie gebeuren.

### Besluitenlijst

Geen bijzonderheden.

## **8. Rondvraag**

**Jac. Lemmens** vraagt of de lampen zijn besteld. Lion zegt dat hij hier mee bezig is. Dit gaat gebeuren. Meijers is door Lion gebeld voor herstelwerk in de toren, maar deze heeft geen interesse. Er moet gekeken worden naar een alternatieve firma.

Jac. zegt dat er een offerte zou komen voor de reparatie het dak van de bijbouw. Lion zal een 3-tal bedrijven benaderen voor een offerte.

Ook voor de ketel zal een actieplan gemaakt moeten. 30 juli zullen Jac. en Lion dit in de kerk bekijken. Comfort zal t.z.t. hierbij betrokken worden.

**Ben** : Er is een vergadering van cie. Pastoraal geweest. De vraag ligt voor of een openluchtmis in Obbicht mogelijk is? Hoogstens aan de beek en bij de Willibrorduskapel.

Er moet een overzicht van de kapellen en de verzorgers hiervan gemaakt worden.

Om te voorkomen dat pastoor dingen vergeet : een overzicht nmaken waarop de intenties, collectes etc. vermeld staan.

## **9. Vervolg toekomst kerkgebouw**

Op 24 augustus wil het bestuur van de harmonie de gespreksleidraad die Ben onlangs op papier heeft gezet bespreken. Lion zal dit stuk nog eens doornemen en zal dit vervolgens aan Jan toesturen.

Verder is over dit punt niets te melden.

## 10. Sluiting

Niets meer aan de orde zijnde sluit Ben Haerkens om 16.30 uur de vergadering en wenst allen nog een prettige dag.

Volgende vergadering : Vrijdag 28 augustus : **ten huize van Jan Hermans.** Aanvang 14.30 uur. Jan Hermans merkt nog op dat hij moeite heeft met de vele wijzigingen op het vergaderschema zoals dit in het begin van het jaar is afgesproken. Er wordt te gemakkelijk gevraagd voor een nieuwe datum als er iets tussendoor komt.

Goedkeuring verslag :

Ben Haerkens

Jan Hermans

Jac. Lemmens

Lion Demarteau

-----

-----

-----

-----

### Vergaderdatums 2020:

3 februari ————— Jac. Lemmens

16 maart ————— Jan Hermans

28 april di ————— Lion Demarteau

8 juni ————— Parochiezaaltje

27 juli ————— Ben Haerkens

28 augustus ————— Jan Hermans

12 oktober ————— Jac. Lemmens

23 november ————— Ben Haerkens